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  BUNJEVAČKA MATICA
  Predsedniku Bunjevačke matice
    Poziv na razjašnjenje nesporazuma i rešenje problema ukoliko
postoji
    

  

 ČLANOVIMA GLAVNOG ODBORA BUNJEVAČKE MATICE 

  

- U javnost je saopštena informacija da Mirko Bajić duže vreme vodi „prljavu kampanju“ protiv
Bunjevačke matice (saopštenje BM od 30. Avg 2012. ).

  

- Takođe je od strane A. Matkovića iznet stav da je Savez bačkih Bunjevaca u sukobu sa
Bunjevačkom maticom (gostovanje u emisiji K23 – Periskop, petak 07. Sep 2012. ).

  

Predsedništvo SBB imajući u vidu težinu i posledice ovih optužbi daje do znanja:

  

Ne postoji sukob Saveza bačkih Bunjevaca i Bunjevačke matice. Nikada ove institucije nisu
imale međusobnu komunikaciju, niti je takva komunikacija moguća s obzirom da je Savez
bačkih Bunjevaca politička stranka, a Bunjevačka matica institucija kulture.

  

Nikada Mirko Bajić kao pojedinac nije vodio nikakvu, a naročito ne prljavu kampanju protiv
Bunjevačke matice.      

  

Tačno je da je Mirko Bajić, kao predsednik Saveza bačkih Bunjevaca, na konferenciji za
novinare ove političke stranke izneo stav da nije dopustivo da se Bunjevačka matica, kao
institucija kulture, nauke, književnosti i stvaralaštva Bunjevaca, pretvara u poligon političkih
aktivnosti ( sva saopštenja i stavovi sa konferencije nalaze se na sajtu političke stranke - www.
sbb.org.rs
). To nije dopustivo ni sa stanovišta zakona , s obzirom da političke stranke postoje i deluju na
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osnovu zakona o političkim strankama i finansiraju se u skladu sa zakonom o finansiranju
političkih stranaka, a udruženja poput Bunjevačke matice deluju u skladu sa zakonom o
udruženjima. Ovaj stav nije promenjen i potpuno je utemeljen. Mi smatramo da to ne samo da
nije napad na Bunjevačku maticu, nego je u stvari odbrana Bunjevačke matice kao najvažnije
bunjevačke institucije u svojoj delatnosti, od zloupotrebe pojedinaca u svojim političkim
ambicijama.

  

Odmah nakon što je dato saopštenje Bunjevačke matice, od strane predsednika SBB upućen je
poziv za normalan razgovor i razjašnjenje eventualnih nesporazuma, a u cilju da se ne stvara
atmosfera sukoba koja svima šteti (poziv pismeno uručen i primljen od strane Tamare Babić 31.
Avg 2012. ). Ovaj poziv je nažalost ignorisan i nakon toga otvorena je lavina optužbi i direktnih
ličnih uvreda na račun predsednika SBB Mirka Bajića u javnosti.

  

Smatramo da je naša zajednička obaveza da se eventualni nesporazumi razjasne u normalnoj
komunikaciji, te Vas ponovo pozivamo da se u Nacionalnom savetu održi sastanak i problemi
ukoliko postoje razreše, te da se odmah prestane sa javnim prozivanjima i uvredama.

  

S poštovanjem,

  

Predsednik Saveza bačkih Bunjevaca: Mirko Bajić
Subotica, 10. septembar 2012.
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